
27.09.2010 GENEL KURUL SONUCU

 Sayın Üyemiz,

     Odamız 2010 Yılı Olağan Genel Kurulu 04/09/2010 Cumartesi günü saat 13:00’da Trabzon Usta Park Otel’de

gerçekleştirilmiştir.

 

            152 üyemizin genel kurul toplantımıza katılmış olması ve göstermiş oldukları ilgi bizleri mutlu etmiştir.

Gücümüzü aldığımız örgütlü yapımız, üyelerimizin katkılarıyla bir kere daha vücut bulmuş ve eczacının geleceğinin daha

aydınlık ve daha huzurlu olacağına dair olan  inancımız pekişmiştir.

 

            Eczacı örgütünün güçlü ve önder odalarından biri olan Trabzon Eczacı Odası, bugüne kadar olduğu gibi

geçtiğimiz son bir yıl içerisinde de mesleğimizin sorunlarına çözümler bulunması, yeni stratejiler belirlenmesi ve

uygulanması  konularında, eczacı kamuoyunda takdir edilen ve yeri doldurulamayacak çalışmalara  imza  atmıştır. Çalışma

raporumuz, Genel Kurulumuza katılan üyelerimizle paylaşılmış aynı zamanda da Odamız web sitesinde yayımlanmıştır.

 

            18. Bölge Trabzon Eczacı Odası Yönetim Kurulu olarak; eczacıların  sosyal,  ekonomik ve hukuksal olarak en

iyi şartlarda yaşamlarını  sürdürebilmesi  için gönüllü olduğumuz mücadelemize, bundan sonrada aynı kararlılıkla devam

edeceğiz. Sizlerden aldığımız güçle yaşamakta olduğumuz coğrafyaya, vatandaşı olmaktan gurur duyduğumuz ülkemize ve

bizleri bir araya getiren mesleğimize karşı sorumluluklarımızı asla ihmal etmeden geleceğimizi planlamaya ve var gücümüzle

daha iyisi için çalışmaya devam edeceğiz. Bu bağlamda, Yönetim Kurulumuz

görüşülmek  üzere  genel  kurulumuza  iki  farklı  önerge  sunmuştur.

İlgili  önergeler  hakkında  yapılan  görüşmeler  sonucunda;

 

·        Ülkemizin tarihsel dokusu ve kent kültürü ile, toplumumuzun  kültürel  geçmişine  sahip  çıkma amacıyla satın

alınan, restore edildikten sonra yeni hizmet binası ve sosyal tesis olarak kullanılması planlanan Trabzon İli Merkez İlçe

İskenderpaşa Mahallesi, Ada No 295 Parsel No 37 adresindeki tarihi binanın, satın alma ve restorasyon giderlerine her

üyemizin 500,00 (Beşyüz) TL katkı sağlamasına,

·        Eczanelerimizin bir kısmında nöbet çizelgesi olmadığı, bir kısmında yanlış nöbet çizelgelerinin asılı olduğu, bir kısım

eczanelerde de nöbet listesinin olmadığı gerçeğinden hareketle; gerek gün geçtikçe artan hasta şikâyetleri, gerekse sağlık

hizmetinin kalitesini artırmak ve  bir standart oluşturmak amacıyla, her eczaneye tek merkezden yönetilen ışıklı nöbet panosu

yaptırılmasına oy birliği ile karar verilmiştir.

 

Her iki önergenin de Genel

Kurulumuzda  yapılan  görüşmeler  sonucunda,  tüm  detayları  ile  irdelenerek,  Genel  Kurul  iradesi  

haline gelmesi bizler için ayrı bir gurur vesilesi olmuştur. Sizlerden aldığımız güçle mesleğimizi bir adım daha ileri taşımak,

yaşadığımız coğrafyaya katkıda bulunmak, ülke insanımıza sağlık hizmeti sunmak konusundaki kararlılığımızdan ödün

vermeyeceğimizi bir kez daha bilgilerinize sunar, çalışmalarınızda başarılar dilerim.

 

 

Saygılarımla,

Ecz. Sabih Tekin ÇAĞLAR

Başkan 
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